



တၢ်ဟ့ၣ်မၤစၢၤကျိၣ်စ့ၤ Park Nicollet ဆူၣ်ချ့တၢ်တိၣ်စၢၤမၤစၢၤမၤဝဲ

Financial Assistance at Park Nicollet Health Services – Karen

Park Nicollet ဆူၣ်ချ့တၢ်တိၣ်စၢၤမၤစၢၤမၤဝဲဒၣ် တၢ်ဟ့ၣ်မၤစၢၤကျိၣ်စ့ၤန့ၣ်လီၤ. တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၣ် ဘၣ်ဃးဒီး တၢ်ကြးဒီးတၢ်ဃုထၢ, တၢ်ကပတံအိၣ်ဒဲလဲၣ်, ဒီးတၢ်တယၢ် ကွၢ် တၢ်ဟ့ၣ်မၤစၢၤကျိၣ်စ့ၤလဲၣ် တဖၣ်အံၤ ဘၣ်တၢ်ဟ့ၣ်ဖျါအိၣ် လၢလၢပုၤပုၤလၢ Park Nicollet အတၢ်ဟ့ၣ်မၤစၢၤ ကျိၣ်စ့ၤကျဲသန့ အပူၤန့ၣ်လီၤ. လၢတၢ်ကဒီးန့ၣ်ကလီ တၢ်ဟ့ၣ်မၤစၢၤကျိၣ်စ့ၤ ကျဲသန့အဂ့ၢ်တၢ်ကွဲးဒီး ဒီး လံာ်ပတံထီၣ်တၢ် လံာ်မၤပုၤအဂီၢ်, လၢတၢ်ကဃုသကွၢ်ကညးထီၣ် လံာ်ကွဲးဒီးတဖၣ် ဒီဖျါလီပရၢ, မ့တမ့ၢ် ဃုတမ့ၢ်မၤစၢၤ လၢ တၢ်ပတံထီၣ်တၢ်မၤအကျိၣ်အကျဲအဂီၢ်, ဝံသးစူၤ န့ၣ်လီၤကွၢ် မ့တမ့ၢ် ဆဲးကျိးဆူ Park Nicollet ဒ်လၢလံာ်အံၤအသိး-

Website: healthpartners.com/FA
တၢ်အိၣ်ဆိးလီၤကျဲ- Park Nicollet Methodist တၢ်ဆါတံာ်
တၢ်တူၢ်လိာ်လၢကလံၤထံးတကပၤ, ဒၢးကရူၢ် 1-615
6500 Excelsior Blvd
St. Louis Park, MN 55426

လီၤတဲစိ/စဲးကွဲးဒီးဆုၢ်လံာ်- 952-993-5586 ပုၤဟ့ၣ်ကူၣ်တၢ် ဘၣ်ဃးဒီးကျိၣ်စ့ၤ
952-993-7672 တၢ်တိၣ်စၢၤမၤစၢၤ ပုၤပုၤစူးကျိၣ်တၢ်ဖိ
888-826-6958 တၢ်တိၣ်စၢၤမၤစၢၤ ပုၤပုၤစူးကျိၣ်တၢ်ဖိ- ဆဲးကျိးကလီ
952-993-2770 စဲးကွဲးဒီးဆုၢ်လံာ်- ပုၤဆူးပုၤဆါအဂီၢ် တၢ်ဟ့ၣ်မၤစၢၤ ကျိၣ်စ့ၤ

တၢ်ကြးဒီးတၢ်ဃုထၢ

Park Nicollet ဆူၣ်ချ့တၢ်တိၣ်စၢၤမၤစၢၤမၤဝဲ တယၢ်ဒွဲး တၢ်ဟ့ၣ်မၤစၢၤကျိၣ်စ့ၤ ဒီးသန့ထီၣ်သးလၢ ပုၤဆူးပုၤဆါ အဟံၣ်ဖိဃီဖိခဲလၢ အစ့ဟဲန့ၣ်ဒီး ဘၣ်တၢ်ထီၣ်သကြီၤ အိၣ်လၢ ထံကီၢ် ပုၤဖျါဖိဃီဖိ အပတီၢ် (FPL)အဖိခိၣ်န့ၣ်လီၤ. ပုၤဆူးပုၤဆါတဖၣ် လၢအဟံၣ်ဖိဃီဖိခဲလၢအစ့ဟဲန့ၣ် စုၤန့ၣ်ဒီးFPL 275% န့ၣ် ကဒီးန့ၣ်ဝဲဒၣ် တၢ် မၤစၢၤလီၤတၢ်အပူၤ အါကတၢ်န့ၣ်လီၤ. အါန့ၣ် FPL 275%န့ၣ်, တၢ်ဟ့ၣ်မၤစၢၤကျိၣ်စ့ၤအတီၤပ တီၢ် ကဒီးသန့ထီၣ်သးလၢ ဟံၣ်ဖိဃီဖိခဲလၢ အစ့ဟဲန့ၣ်, ဟံၣ်ဖိဃီဖိ အနီၣ်ဂံၢ်, ဒီးတၢ်ကွၢ်ထွဲ အတၢ်လၢာ်ဘၣ်လၢာ်စ့ၤ ဟံၣ်ဖိဃီခဲလၢန့ၣ်လီၤ. ဝံသးစူၤ ကွၢ်သဃဲၤ Park Nicollet အတၢ်ဟ့ၣ်မၤစၢၤ ကျိၣ်စ့ၤ ကျဲသန့လၢ တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၣ်အါ ထီၣ်အဂီၢ်န့ၣ်တက့ၢ်. ပုၤဆူးပုၤဆါတဂၤ မ့ၢ်ဒီးန့ၣ်တၢ်ဝဲ ဂ့ၢ်ဂီၢ်အူ တၢ်ကွၢ်ထွဲ မ့တမ့ၢ် တၢ်ကူၤစါယါဘျါကသံၣ်ကသီတၢ်ကွၢ်ထွဲလၢအလိာ်အဂၤအဂၤတဖၣ်ဖဲ ဒီးမ့ၢ်ပုၤလၢ အကြးဒီးတၢ်ဃုထၢလၢ တၢ်ဟ့ၣ်မၤစၢၤ ကျိၣ်စ့ၤအဂီၢ်အယိ, တၢ်ဟ့ၣ်မၤစၢၤအပူၤအါန့ၣ်ဘၣ်ဒ်သိးဒီး ပုၤဆူးပုၤဆါတဖၣ်လၢ အအိၣ်ဒီး ဆူၣ်ချ့တၢ်အုၣ်ကီၤဘၣ်တၢ်ကျိၣ်ဘၢ အိၣ်အသိးဘၣ်န့ၣ် ညီန့ၣ်တၢ်ဃုတၢ်အဘူးအလဲအသိးဘၣ်လီၤ.

ကဘၣ်ပတံထီၣ်ဒဲလဲၣ်

လၢကပတံထီၣ် တၢ်ဟ့ၣ်မၤစၢၤကျိၣ်စ့ၤအဂီၢ် ပုၤဆူးပုၤဆါတဖၣ် ကြးမၤပုၤလံာ်ပတံမၤပုၤ ဒီးဆုၢ်ကူၤအိၣ်ဆူ Park Nicollet လၢအနီၣ်ကစၢ်ဒၣ်ဝဲ ဒီဖျါတၢ်ဆုၢ်လံာ်ပရၢ မ့တမ့ၢ် ဒီဖျါ စဲးကွဲးဒီးဆုၢ်လံာ် ဃီဖျါစူးကျိၣ်တၢ်ဆဲးကျိးဆဲးကျိးအဂ့ၢ်အကျိၣ်လၢ တၢ်ဖိခိၣ်အံၤန့ၣ်တက့ၢ်. ပုၤဆူးပုၤဆါတဖၣ် ကဘၣ်တၢ်ဃုအိၣ် ဒ်သိးကဟ့ၣ်ထီၣ်တၢ် ကွဲး နီၣ်ကွဲးယါ လၢအဟံၣ်ဖျါထီၣ် စ့ဟဲန့ၣ် (ဒ်အမ့ၢ် အပူၤကွၢ်ဘူးကတၢ် တၢ်ဟ့ၣ်ဒိသ့ ကီၢ်စါဖျါကျိၣ်စ့ၤတၢ်ဟဲန့ၣ်ဒိသ့တၢ်ဟ့ၣ်ကဒါက့ၤ လၢလဲအလံာ်ဖျါတၢ် အပူၤကွၢ် 60 သီ ဒီး/မ့တမ့ၢ် တၢ်န့ၣ်ဘျးအလံာ်ပရၢလၢ ပုၤဂ့ၢ်တၢ်ဘၣ်တၢ်ဘၢ တၢ်တန့ၣ်ဖဲန့ၣ်မၤ မ့တမ့ၢ် တၢ်နီၣ်ကွၢ်ဂီၤတလၢပုၤအဂီၢ်လၢ အဟံၣ်ထွဲဘၣ်လံာ်သးဒီးတၢ်အာ်လီၤ အိၣ် လီၤအလံာ်တီလံာ်မိ) ဒီးတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၣ် ဘၣ်ထွဲဒီးဆူၣ်ချ့တၢ်အုၣ်ကီၤ တၢ်ကျိၣ်ဘၢလၢအအိၣ်ခဲအံၤ မ့တမ့ၢ် လၢကအိၣ်ဝဲ (ဒ်အမ့ၢ် Medicaid, Medicare, မ့တမ့ၢ် နီၣ်ကစၢ်ဒၣ်ဝဲတၢ်အုၣ်ကီၤ) တဖၣ်န့ၣ်လီၤ. မ့ၢ်သးအိၣ်သ့ၣ်ညါအါထီၣ် တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၣ် ဝံသးစူၤ ကွၢ်သဃဲၤလၢ Park Nicollet အတၢ်ဟ့ၣ်မၤစၢၤ ကျိၣ်စ့ၤကျဲသန့အပူၤ မ့တမ့ၢ် ဆဲးကျိးဆူ တၢ်တိၣ်စၢၤမၤစၢၤ ပုၤပုၤစူးကျိၣ်တၢ်ဖိအိၣ် ဖဲ 952-993-7672 န့ၣ်တက့ၢ်.

တၢ်ကွဲးကျိးထံတၢ်တဖၣ်

တၢ်ကွဲးကျိးထံ Park Nicollet အတၢ်ဟ့ၣ်မၤစၢၤ ကျိၣ်စ့ၤကျဲသန့ လံာ်ပတံမၤပုၤ ဒီးတၢ်ဂ့ၢ်ကျိၣ်တၢ်လၢ ကျိၣ်ကျၢ်လီၤတၢ်တဖၣ်န့ၣ် ဘၣ်တၢ်ဒီးန့ၣ်အိၣ်ဒဲ ကျိၣ်ကျၢ်ဒၣ်ဝဲ အသိး လၢပုၤဆူးပုၤဆါတဖၣ်လၢ တသ့ၣ်ညါအဲကလဲးကျိၣ်ဂ့ၢ်ဂ့ၢ်တဖၣ်အဂီၢ် ဒ်ပုၤတဝၢတဖၣ်အသိး ဒီဖျါ HealthPartners န့ၣ်လီၤ. တၢ်ကွဲးကျိးထံတဖၣ်န့ၣ် ခဲက န့ၣ် အံၤ တၢ်ဒီးန့ၣ်အိၣ်သ့လၢ စပုၣ်ကျိၣ် ဆိၣ်မၢ်လံာ်ကျိၣ် ဟံၣ်ကျိၣ် ရၢဂျါကျိၣ် ကညီကျိၣ် ဒီးဘၣ်ယဲးန့ၣ်ကျိၣ်တဖၣ်လဲန့ၣ်လီၤ. လၢလံာ်ကွဲးဒီးကလီတဖၣ်အဂီၢ် ဝံသးစူၤ လဲၤကွၢ် HealthPartners အပူၤယဲၤသန့ မ့တမ့ၢ် ဃုသကွၢ်ကညး လံာ်ကွဲးဒီး ဒီဖျါစူးကျိၣ်တၢ်ဆဲးကျိးဆဲးကျိးအဂ့ၢ်အကျိၣ်လၢ အဖိခိၣ်န့ၣ်တက့ၢ်.